

# 客戶重要通知

## Important Notice to Customers



### 更新證券買賣服務收費表

由 2023 年 11 月 22 日 (星期三) 起，本行之證券買賣服務收費表所列的香港證券買賣服務之交易徵費(由財務匯報局(財匯局)收取)之名稱將會更改為(由會計及財務匯報局(會財局) 收取)。為方便客戶參閱，名稱調整列載如下：

服務	收費
<b>證券買賣服務 (香港證券)</b>	
<b>證券交易服務</b>	
交易徵費 (由會計及財務匯報局(會財局)收取)	交易金額之0.00015% (計至最接近的仙位數)

如有任何查詢，請致電本行之證券買賣熱線 +852 2903 8488。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

### Update on Schedule of Service Fees for Securities Trading Services

With effect from **November 22, 2023 (Wednesday)**, the name of the Transaction Levy (collected by Financial Reporting Council (FRC)) of Hong Kong Securities Trading Services set out in the Schedule of Service Fees for Securities Trading Services of the bank will be changed to Transaction Levy (collected by Accounting and Financial Reporting Council (AFRC)). The change is set out below for ease of reference.

Services	Fees
<b>SECURITIES TRADING SERVICES (HK Securities)</b>	
<b>Trade-related Services</b>	
Transaction Levy (collected by Accounting and Financial Reporting Council (AFRC))	0.00015% of transaction amount (rounded to the nearest cent)

Should you have any enquiries, please contact our Securities Trading Hotline +852 2903 8488.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited